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Spotkania

Budowy lotniska w Obicach i potrzebie zgromadzenia dodatkowych argumentów aby przekonać Komisję Europejską do
zaakceptowania  inwestycji  dotyczyło  spotkanie  marszałka  Adama  Jarubasa  oraz  Marcina  Perza,  członka  Zarządu
Województwa z prezydentem Kielc Wojciechem Lubawskim.

Budowy lotniska w Obicach i potrzebie zgromadzenia dodatkowych argumentów aby przekonać Komisję Europejską do
zaakceptowania inwestycji  dotyczyło spotkanie marszałka Adama Jarubasa  oraz Marcina Perza,  członka Zarządu
Województwa z prezydentem Kielc Wojciechem Lubawskim.

Marszałek  Adam  Jarubas  oraz  Marcin  Perz,  członek  Zarządu  Województwa  spotkali  się  także  z  prezesem
Świętokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu Technologii Arturem Bartosikiem. W związku z ograniczeniem funduszy
na realizację projektu budowy Regionalnego Parku Naukowo – Badawczego w Podzamczu Chęcińskim przeanalizowano
różne warianty, które pozwoliłyby sfinansować ten projekt.

Na zaproszenie dyrekcji Gimnazjum w Stopnicy marszałek Adam Jarubas wziął udział w uroczystości nadania imienia
szkole.

W Rytwianach marszałek uczestniczył będzie także posiedzeniu Zarządu Powiatowego OSP Staszów. Odwiedzi również
Pustelnię Złotego Lasu.

* * *

W Tarnowie na zaproszenie posła na Sejm Aleksandra Grada wicemarszałek Zdzisław Wrzałka uczestniczy w spotkaniu
posłów i samorządowców z Małopolski i województwa świętokrzyskiego. Celem spotkania jest omówienie najważniejszych
spraw dla obu województw. – Historyczne i administracyjne podziały, powodują że Świętokrzyskie i Małopolska nadal
niewystarczająco ze sobą współpracują. Szczególnie jest to widoczne w połączeniach komunikacyjnych, które dzisiaj
stanowią o powodzeniu gospodarczym regionów, a które w naszych regionach wymagają zdecydowanej  poprawy i
strategicznego  działania.  Niewykorzystany  most  w  Górce,  ciągła  modernizacja  drogi  krajowej  nr  73,  czy  też  nie
spełniające wymogów współczesności – promy rzeczne łączące nasze województwa to sprawy, które wymagają od nas –
przedstawicieli społeczności lokalnych – zdecydowanych działań. – od takich właśnie tematów rozpoczęła się dyskusja
podczas spotkania.

* * *

Spraw związanych z funkcjonowania Teatru im. S. Żeromskiego dotyczyła rozmowa Marka
Kwitka, członka Zarządu Województwa z dyrektorem placówki Piotrem Szczerskim.


